
  

 

 

Onsdagen den 31 oktober hade SPF Seniorerna Näset Önnered ett välbesökt möte som rörde 

”Framtidsfullmakt”.  

Det var Desirée Lilliehöök från Fjällmans Familjejuridik som stod för informationen. Desirée gjorde 

det med den äran. Det var en bra information, klar och tydlig! Frågorna var många och stämningen 

var hög. Desirée fick många frågor och jag antar att hon också fått många bokningar betr. dessa så 

viktiga frågor. Det är ju så, att vi i dagsläget måste utse någon som är vår ”Framtida företrädare” 

annars sätts en godman in. 

Vi, i föreningen, brukar förvänta ca 30-35 personer vid ett eftermiddagsmöte. Nu hade 75 anmält sig 

– och 15 kom oanmälda! Alltså var vi över 90 personer. Det är glädjande – men vi behöver veta hur 

många som tänker infinna sig. Programkommittén lyckades denna gång lösa det – men tänk på det: 

Anmäl Er till våra aktiviteter! 

Med vänlig hälsning 

Gunilla Swanteson Larsson 
Ordförande samt reseansvarig  
SPf Seniorerna Näset Önnered 

 

 



 

 



 

 


